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ZÁPISNICA 

z 5. riadneho zasadnutia AS TU 

3. mája 2018 o 13.00 h 

Rokovacia miestnosť rektora TU (Hornopotočná 23, Trnava). 
 

Prítomní: Mgr. et Mgr. Art. Barbara Balážová, PhD., Mgr. Martin Brestovanský, PhD., doc. 

PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. RNDr. Dušan Holý, CSc., PhDr. Andrej Závodný, Bc. Dagmara 

Blažková, Bc. Katarína Olejárová, Bc. Romana Podmaníková, doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., 

doc. PhDr. Andrea Botíková, PhD., Mgr. Michaela Hromková, PhD., Mgr. Barbora Rajnáková, 

Mgr. Veronika Schmidtová, doc. JUDr. Mgr. Martina Gajdošová, PhD., doc. JUDr. Monika 

Jurčová, PhD., doc. JUDr. Miriam Laclavíková, PhD., doc. JUDr. Marianna Novotná, PhD., 

JUDr. Peter Varga, PhD., Mgr. Denis Bede, Mgr. Daniela Hlobíková, Mgr. Dominika 

Kučerová, prof. ThDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., prof. PhDr. ThLic. Juraj Dolinský, PhD., 

PhDr. Renáta Jamborová, PhD., Mgr. et Mgr. Lukáš Jeník, PhD., prof. PhDr. Ivan Gerát, PhD., 

Mgr. Katarína Karabová, PhD., PhDr. Pavol Krištof, PhD., PhDr. Peter Rusnák, PhD., PhDr. 

Peter Žitný, PhD., Mgr. Michal Kohút, Barbora Mišovičová, Bc. Ľubomír Šottník, PhDr. 

Henrieta Žažová, PhD. 

  

Ospravedlnení: doc. PhDr. Mgr. Patrícia Dobríková, PhD. et PhD., PhDr. Kristína Grendová, 

PhD., Barbora Bilková, doc. ThDr. Jozef Kyselica, PhD., Bc. Veronika Česká. 

 

Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor TU, Ing. Viera Peterková, PhD., prorektorka 

TU, doc. PhDr. Marek Majdan, PhD., prorektor TU, doc. ThDr. PaedDr. Šimon Marinčák, 

PhD., prorektor TU, Ing. Milan Hornáček, kvestor TU, PhDr. Adriana Krupová, riaditeľka 

kancelárie rektora TU.  

 

Program: 
1. Otvorenie.  

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Informácia zo zasadnutí komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity. 

4. Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2018. 

5. Výročná správa o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017. 

6. Výročná správa o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017. 

7. Novela Študijného poriadku Trnavskej univerzity v Trnave. 

8. Rôzne. 

 

 

Bod 1 – Otvorenie 

 

 Piate riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„AS TU“) otvorila Mgr. Katarína Karabová, PhD. (ďalej len „predsedníčka AS TU“). Privítala 

prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., rektora TU (ďalej len „rektor TU), a prítomných hostí. 

Informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 Rokovacieho poriadku AS TU 

ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí.  

 Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý 

pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 5R-1/03052018 
AS TU ustanovuje za skrutátorov 5. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú časť dr. 

Brestovanského a za študentskú časť Mgr. Kohúta.                  
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Hlasovanie:   

Prítomní:     34     

za:         32             

proti:            0       

zdržal sa:      2 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

 

 

Uznesenie AS TU 5R-2/03052018 
AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 5. riadneho zasadnutia AS TU doc. Gajdošovú 

a za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť dr. Jeníka a za študentskú časť Bc. 

Olejárovú.  

  

Hlasovanie: 

Prítomní:     34     

za:         31               

proti:            0       

zdržal sa:      3 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

 

 

Uznesenie AS TU 5R-3/03052018 
AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice z 5. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú 

časť dr. Rusnáka a za študentskú časť dr. Kučerovú.                             

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     34     

za:         32               

proti:            0       

zdržal sa:      2 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 
 

 AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu. Keďže predsedníčke AS TU nebol 

doručený žiadny pozmeňujúci návrh k návrhu programu, AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal 

nasledovné uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 5R-4/03052018 
AS TU schvaľuje program 5. riadneho zasadnutia v nasledovnom znení: 

1. Otvorenie.  

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Informácia zo zasadnutí komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity. 

4. Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2018. 

5. Výročná správa o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017. 

6. Výročná správa o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017. 

7. Novela Študijného poriadku Trnavskej univerzity v Trnave. 

8. Rôzne. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     34     

za:         34               

proti:            0       

zdržal sa:      0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 

 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo 

potrebné kontrolovať.  

 

 

Bod 3 - Informácia zo zasadnutí komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania predsedníčka AS TU pripomenula vytvorenie komisie 

pre ekonomické záležitosti univerzity z radov členov AS TU. Predsedníčkou tejto komisie je 

dr. Balážová z PdF TU, ktorú vyzvala na poskytnutie informácií a záverov, ku ktorým komisia 

dospela.  

Dr. Balážová informovala, že stretnutia komisie sa konali v dňoch 16. a 25. apríla 2018 

za účasti prorektora pre rozvoj doc. PhDr. Mareka Majdana, PhD. a kvestora univerzity Ing. 

Milana Hornáčka. Na rokovania si komisia vyžiadala nasledovné materiály: 

1. Podklady jednotlivých fakúlt a rektorátu na skutočné čerpanie miezd v rokoch 2015–2017, 

ako aj ich odôvodnenie poskytnuté fakultami, resp. rektorátom, a plán mzdového čerpania 

na rok 2018. 

2. Komplexnú informáciu týkajúcu sa priemerných platov zamestnancov rektorátu v rokoch 

2015–2017 (základná zložka mzdy + variabilná zložka) rozdelené do skupín (s uvedením 

počtu zamestnancov jednotlivých skupín):  

 a)  prevádzkoví zamestnanci; 

 b) administratíva bez vedúcich zamestnancov; 

 c)  administratíva - vedúci zamestnanci. 

3. Vývoj počtu zamestnancov v rokoch 2015–2017 za rektorát a jednotlivé fakulty (pedagogickí 

a nepedagogickí zamestnanci). 

4.  Vývoj počtu študentov v rokoch 2015–2017 na jednotlivých fakultách.  

5. Príspevky jednotlivých fakúlt poskytnutých v rámci solidárneho prerozdeľovania  

zdrojov v rokoch 2015–2017. 

6. Vysvetlenie, ako rektorát implementoval metodiku rozpisu dotácií MŠVVaŠ SR upravujúce 

počet administratívnych zamestnancov k počtu študentov na jednotlivých fakultách, resp. 

rektoráte. 

7. Tabuľka príjmov jednotlivých fakúlt na základe vedeckej a publikačnej činnosti v rokoch 

2015–2017. 

8. Tabuľka príjmov jednotlivých fakúlt za pedagogickú činnosť v rokoch 2015–2017. 

  

Z poskytnutých materiálov vytvorila predsedníčka komisie tabuľky a prostredníctvom 

spracovanej prezentácie, ktorá tieto tabuľky obsahovala, predstavila informácie a zistenia 

komisie v oblasti tvorby a prípravy rozpočtu univerzity, s ktorými následne oboznámila 

prítomných členov AS TU. AS TU následne prijal uznesenie:  

 

Uznesenie AS TU 5R-5/03052018 
AS TU vzal na vedomie informácie predsedníčky komisie AS TU pre ekonomické záležitosti zo 

zasadnutí komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity.                             

 

 

Bod 4 - Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2018 

 

Predsedníčka AS TU informovala, že v zmysle zákona o vysokých školách AS TU 

schvaľuje na návrh rektora rozpočet univerzity. Podotkla, že návrh rozpočtu bol všetkým 

členom elektronicky doručený a mohli sa s ním oboznámiť. Vyzvala rektora TU ako 

predkladateľa, aby zdôvodnil návrh rozpočtu.   
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Rektor univerzity informoval, že návrh rozpočtu bol prerokúvaný a schválený na 

mnohých úrovniach – na zasadnutí Grémia a Kolégia rektora TU, ako i na individuálnych 

stretnutiach s dekanmi fakúlt. Členom AS TU bol zaslaný v podobe, v akej bol schválený 

danými orgánmi univerzity. Následne požiadal o zdôvodnenie kvestora univerzity ako 

spracovateľa predmetného návrhu.  

Kvestor univerzity predstavil a zdôvodnil predložený návrh rozpočtu univerzity na rok 

2018. V úvode oboznámil prítomných s rozpisom dotácií zo štátneho rozpočtu verejným 

vysokým školám na rok 2018, pričom upriamil pozornosť na porovnanie objemu prostriedkov 

pridelených v rámci dotácie v roku 2017 a v roku 2018. Z ministerstvom spracovaného 

porovnania vyplynulo, že v roku 2018 bolo univerzite pridelených o 514 038 € viac na mzdy a 

o 69 774 € viac na Tovary a Služby v porovnaní s minulým rokom.  

Na grafe následne priblížil priebeh hospodárenia TU za ostatných sedem rokov. Z grafu 

vyplynulo, že z dlhodobého hľadiska univerzita vykazuje kladný hospodársky výsledok, ktorý 

kumulatívne za posledných sedem rokov dosahuje hodnotu 2 690 295 € po zdanení. Medzi 

rokmi 2015 a 2016 vznikol výrazný rozdiel hospodárskeho výsledku, ktorý bol však 

zapríčinený externými faktormi, čo kvestor vysvetlil.  
Následne kvestor prešiel detailne k predloženému návrhu rozpočtu. Návrh pozostával 

z 2 súborov – návrh na rozdelenie miezd a návrh na rozdelenie finančných fondov a tovarov 

a služieb. Dal do pozornosti, že rozpočet je navrhnutý ako vyrovnaný s miernym prebytkom 

a jeho príprava prebiehala v zmysle pravidiel hospodárenia s minimálnymi zmenami nad rámec 

dohodnutých pravidiel.  

Ďalej prítomných oboznámil s podstatnými skutočnosťami, ktoré predložený návrh 

obsahuje: 

1. Mzdová potreba RTU:  
Navýšenie mzdovej potreby RTU pre rok 2018 oproti roku 2017 pozostáva výlučne z dôvodu 

valorizácie, zvýšenia minimálnej mzdy, zákonných postupov a prijatia zamestnankyne na 

oddelenie pre PR a marketing. Navýšenie osobných príplatkov v roku 2017, teda v mzdovej 

potrebe RTU na rok 2018 nie je zahrnuté. RTU túto sumu bude hradiť z ušetrených mzdových 

prostriedkov z dôvodu práceneschopnosti zamestnancov a ďalšími šetriacimi opatreniami. 

2. TF znížila sumu solidarizácie v druhom prispievaní o 7 539 €.  
TF bude túto sumu hradiť z ušetrených mzdových prostriedkov z dôvodu práceneschopnosti 

zamestnancov a zo svojich vlastných zdrojov na bežnom účte. V mzdovej potrebe TF sú 

zahrnuté aj mzdy prevádzkových zamestnancov TF vo výške 18 500 €. Pri porovnaní potreby 

jednotlivých fakúlt je potrebné upraviť potrebu TF o prevádzkových zamestnancov, ktorých 

ostatné fakulty nemajú vo svojom evidenčnom stave.  

3. Koeficient odborov PF bol znížený z hodnoty 1,1 na hodnotu 1,0.  
Vzhľadom k zmenám v metodike rozpisu dotácií na rok 2018 týkajúcej sa koeficientov 

odborov, pani dekanka PF súhlasila s úpravou koeficientu odborov tak, ako je určený 

ministerstvom školstva. 

4. FF znížila sumu solidarizácie v druhom prispievaní  
Pôvodne uvádzaný nárast mzdovej potreby FF pre rok 2018 oproti roku 2017 bol 77 073 €. Po 

rokovaniach FF znížila túto sumu na 66 000 €, teda o 11 073 € a na rokovaní dňa 10. 4. 2018 o 

ďalších 5000 €, teda spolu o 16 073 € menej. FF si uvedenú sumu bude v prípade potreby hradiť 

zo svojich vlastných zdrojov na bežnom účte. Týmito úpravami sa čiastočne znížilo 

prispievanie fakúlt PdF, FZaSP a PF pre potreby RTU a solidarizácia FF a TF. 

Kvestor univerzity ďalej vysvetlil, že predložený návrh bol schválený s podmienkami, 

ktoré boli dohodnuté na ostatných rokovaniach vedenia s dekanmi fakúlt a síce, že následne 

bude prijatý návrh na zabezpečenie šetrenia, resp. obmedzenie míňania  zostatkov na bežných 

účtoch súčastí, tzv. "dlhová brzda", prípadne ďalšie opatrenia vyplývajúce zo záverov RER. 
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Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu k predloženému návrhu a informáciám, 

ktoré odzneli:  

Doc. Novotná, doc. Laclavíková a Dr. Varga v rámci diskusie poukazovali 

predovšetkým na neefektívnosť súčasných pravidiel solidarizácie najmä vo vzťahu 

k solidarizujúcim súčastiam. Súčasné nastavenie kritérií financovania jednotlivých súčastí 

nepodporujú zodpovednosť a efektívnosť hospodárenia, naopak princíp solidarizácie v jej 

výlučnej podobe znevýhodňuje súčasti, snažiace sa o dlhodobú udržateľnosť financovania.  

Dr. Balážová vo svojom vystúpení vyjadrila presvedčenie o neefektívnosti vynakladania 

finančných prostriedkov vo vzťahu k personálnej politike rektorátu, čo podporila doc. Novotná 

s poukazom na zistenú informáciu, že pomer počtu administratívnych zamestnancov rektorátu 

k celkovému počtu administratívnych zamestnancov univerzity v porovnaní s veľkosťou 

obdobnými univerzitami v SR je tento pomer na Trnavskej univerzite vysoko nad dosiahnutým 

priemerným štatistickým údajom. Dr. Balážová zároveň poukázala na zistenie, že univerzita 

v rámci administratívy dofinancováva 69 osôb nad rozsah dotácie. 

V nadväznosti na uvedené doc. Jurčová dala do pozornosti, že na PF TU bolo v priebehu 

rokov 2016 a 2017 prepustených z dôvodu šetriacich a finančné prostriedky konsolidujúcich 

opatrení dvadsať pedagogických a administratívnych zamestnancov.    

 Doc. Hladký pripomenul list (z minulého roka) členov kolégia dekana a členov AS PdF 

TU rektorovi univerzity s postupom prerozdeľovania financií v rozpočte univerzity, na ktorý 

dodnes napriek verejnému prísľubu rektora nedostali odpoveď. Zároveň informoval o postoji 

PdF TU k predloženému návrhu, namietal navyšujúci sa solidarizačný príspevok fakulty 

v rámci prijatých pravidiel solidarizácie, ktorý predstavuje v porovnaní s minulým rokom 

nárast o 200 tisíc €, a absenciu merateľných kritérií, na ktorých základe by bolo možné posúdiť 

opodstatnenosť výšky solidarizácie. 

Doc. Holý vyjadril nesúhlas, aby sa solidarizácia solidarizujúcich sa fakúlt používala na 

vytváranie si vlastných rezerv solidarizovaných fakúlt a rektorátu, a upozornil na to, že 

solidarizácia sa má týkať tarifných, nie funkčných platov.  

 V neposlednom rade bolo predmetom námietok diskutujúcich členov z PdF TU  

neriešenie havarijného a technických problémov stavu budovy PdF zo strany vedenia univerzity 

a chýbajúcu víziu a investovanie do rozvoja vedy na univerzite. 

 V rámci pokračujúcej rozsiahlej diskusie ďalej jednotlivo vystúpili dr. Brestovanský, 

dr. Balážová, doc. Hladký, doc. Novotná, doc. Holý, doc. Laclavíková, dr. Varga, doc. Jurčová, 

doc. Botek, prof. Gerát a členovia Grémia rektora TU. 

 V nadväznosti na výsledky diskusie podal dr. Brestovanský návrh na odloženie 

rokovania o rozpočte. Členovia návrhovej komisie zostavili návrh uznesenia, o ktorom 

následne prítomní členovia AS TU hlasovali: 

 

Uznesenie AS TU 5R-6/03052018 

AS TU odkladá hlasovanie o súčasnej podobe predloženého návrhu rozpočtu TU na rok 2018 

na čas po odprezentovaní návrhu opatrení smerujúcich k stabilizácii pravidiel hospodárenia 

(tzv. dlhová brzda), predložených vedením univerzity Akademickému senátu TU.  

  

Hlasovanie:   

Prítomní:     31     

za:         14              

proti:          15       

zdržal sa:     2 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie nebolo schválené potrebnou väčšinou 

hlasov.  

 

 Keďže uznesenie schválené nebolo a AS TU ďalej rokoval o predloženom návrhu, doc. 

Jurčová požiadala jednotlivých členov komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity 

o vyjadrenie svojho subjektívneho stanoviska k predmetnému návrhu rozpočtu, ku ktorému 
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dospeli na základe výsledkov zasadnutí tejto komisie a poskytnutých informácií, keďže komisia 

bola vytvorená za účelom zvýšenia informovanosti členov AS TU o ekonomických 

a rozpočtových záležitostiach v záujme skvalitnenia rozhodovania a činnosti členov AS TU.  

Dr. Balážová vyjadrila záver, že navrhnutý rozpočet nepredstavuje rozpočet, ktorý univerzitu 

rozvíja, dr. Varga vyjadril presvedčenie, že navrhovaný rozpočet kopíruje minuloročné 

rozpočty a nereflektuje návrhy predložené počas predošlých diskusií v AS TU, dr. Karabová 

uviedla, že aj napriek mnohých výhradám k predloženému návrhu, je s cieľom predísť 

rozpočtovému provizóriu potrebné uvedený návrh prijať.  

 Po vyjadrení prítomných členov komisie v pomere dvaja proti návrhu rozpočtu, jeden 

za návrh rozpočtu a dvaja sa nevyjadrili, prešiel AS TU k hlasovaniu. Dr. Varga navrhol, aby 

sa v zmysle § 12 ods. 3 Rokovacieho poriadku AS TU uskutočnilo tajné hlasovanie o návrhu 

rozpočtu, vzhľadom na to, že ide o rozporuplný materiál.  Predsedníčka AS TU preto vyzvala 

členov AS TU k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 5R-7/03052018 
AS TU bude o návrhu rozpočtu na rok 2018 hlasovať tajným hlasovaním.  

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     32     

za:         15              

proti:          12       

zdržal sa:      5 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie nebolo schválené potrebnou väčšinou 

hlasov.  

 

 Vzhľadom na fakt, že uznesenie nebolo schválené, prešiel AS TU k verejnému hlasovaniu 

o návrhu rozpočtu ako celku v predloženom znení: 

 

Uznesenie AS TU 5R-8/03052018 
AS TU schvaľuje návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2018 v predloženom 

znení. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     33     

za:         19               

proti:          12       

zdržal sa:     1 

Toto hlasovanie však bolo konsenzuálne vyhlásené za zmätočné, preto AS TU prešiel 

k opätovnému hlasovaniu a prijal uznesenie: 

 

 

Uznesenie AS TU 5R-8/03052018 
AS TU schvaľuje návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2018 v predloženom 

znení. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     32     

za:         18               

proti:          12       

zdržal sa:      2 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 
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Bod 5 – Výročná správa o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017 

 

Predsedníčka AS TU uviedla, že na základe § 9 ods. 1 písm. k) zákona o vysokých 

školách schvaľuje AS TU výročnú správu o činnosti predloženú rektorom. Následne poprosila 

rektora TU, aby ako predkladateľ materiálu informoval o jeho obsahu. 

Rektor TU uviedol, že spracovateľom uvedenej správy je prorektor TU pre vedeckú 

a umeleckú činnosť prof. Rábik, preto ho vyzval k priblíženiu jej štruktúry a obsahu. Prof. 

Rábik informoval, že povinnosť spracovať a zverejňovať správu o činnosti ukladá univerzite 

zákon o vysokých školách, ktorý zároveň určuje povinnosť predložiť finálnu podobu výročnej 

správy v určených termínoch Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu SR (ďalej len 

„ministerstvo školstva“). Forma i štruktúra predloženej správy je spracovaná v súlade 

s metodickým usmernením ministerstva školstva. Správa sumarizuje celkové informácie 

a činnosť univerzity za kalendárny rok 2017 v dvoch častiach – textovej a tabuľkovej, v určenej 

štruktúre. Osobitné časti výročnej správy zamerané na zhodnotenie oblasti vedy a výskumu a za 

rok 2017 a oblasti vzdelávacej činnosti za rok 2017 boli osobitne schvaľované na zasadnutí 

Vedeckej rady TU dňa 26. apríla 2018. Následne priblížil prítomným obsah jednotlivých častí 

správy, ktoré mapujú konkrétne oblasti činnosti univerzity a zároveň dosiahnuté výsledky 

v oblasti vedy a výskumu a publikačnej činnosti.  

Vzdelávaciu činnosť univerzity za rok 2017 prezentovala doc. Peterková, prorektorka 

pre vzdelávanie TU. Prorektorka prítomných oboznámila s podrobnejšími informáciami 

o študentoch a študijných programoch, starostlivosti o študentov, o poskytovaní ďalšieho 

vzdelávania, o podpore študentov s dôrazom na študentov so špecifickými potrebami 

a informáciami o systéme kvality na TU za rok 2017. 

 Predsedníčka AS TU po odprezentovaní informácií otvorila diskusiu k predloženému 

materiálu, pričom zároveň podotkla, že jej písomne neboli doručené žiadne pripomienky, ani 

pozmeňujúce návrhy. Keďže sa do otvorenej diskusie nikto nezapojil, diskusiu uzavrela a dala 

hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 5R-9/03052018 
AS TU schvaľuje Výročnú správa o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017 

v predloženom znení.  

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     30     

za:         30               

proti:            0       

zdržal sa:      0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

 

Bod 6 - Výročná správa o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017 

  

Predsedníčka AS TU ozrejmila, že tak ako i v predošlom prípade, v zmysle zákona 

schvaľuje AS TU výročnú správu o hospodárení predloženú rektorom. Požiadala kvestora TU 

TU ako spracovateľa materiálu, aby informoval o jeho obsahu. 

Kvestor TU Ing. Hornáček uviedol, že Výročnú správu o hospodárení predkladá 

univerzita v zmysle povinnosti určenej zákonom o vysokých školách a v súlade 

s vydaným metodickým usmernením ministerstva školstva. Predložená podoba správy už 

prešla schvaľovacím konaním na zasadnutí Grémia a Kolégia rektora TU. Správa predstavuje 

obraz o finančnej a majetkovej situácii univerzity ako celku i jej jednotlivých súčastí, pričom 

podstatnú časť správy tvoria príslušné účtovné výkazy. Hlavným zdrojom financovania boli 

finančné prostriedky pridelené zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtu ministerstva 

školstva, na základe dotačnej zmluvy a jej dodatkov. Významnou možnosťou financovania bola 
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aj možnosť využitia nevyčerpanej časti dotácie z predchádzajúceho roka pri dodržaní 

ustanovenia § 89 zákona o vysokých školách. Predložené znenie správy bolo už formálne 

skontrolované ministerstvom školstva s pozitívnym výsledkom.  

 Predsedníčka AS TU informovala, že jej písomne neboli doručené žiadne pripomienky 

k predloženému materiálu a následne otvorila diskusiu. Keďže v rámci otvorenej diskusie 

neodzneli žiadne pripomienky, diskusiu uzavrela. AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal 

uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 5R-10/03052018 
AS TU schvaľuje Výročnú správa o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2017 

v predloženom znení.  

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     28     

za:         22               

proti:            0       

zdržal sa:      6 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

 

 

Bod 7 - Novela Študijného poriadku Trnavskej univerzity v Trnave 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania prorektorka pre vzdelávanie prítomným zdôvodnila 

návrh študijného poriadku TU. Uviedla, že predložený materiál je výsledkom pracovných 

rokovaní so študijnými prodekanmi fakúlt, pričom podstatou úpravy je zjednotiť pravidlá 

fungovania štúdia na fakultách na univerzitnú úroveň. Dala do pozornosti, že členom AS TU 

bol zaslaný text študijného poriadku upravený tak, že v ňom boli vyznačené zmeny oproti 

predošlému zneniu a zmeny prijaté na rokovaní Kolégia rektora, aby sa s ním mohli oboznámiť 

členovia AS TU. V tejto súvislosti predsedníčka AS TU informovala, že jej neboli doručené 

žiadne písomné pripomienky. Následne otvorila diskusiu k predmetnému návrhu, v rámci ktorej 

sa prítomní zaoberali prerokovávaním pripomienok a pozmeňujúcich návrhov. 

K jednotlivým pripomienkam sa vyjadrila prorektorka pre vzdelávanie, pričom bez 

potreby hlasovania akceptovala nasledovné zmeny, ktoré prisľúbila zapracovať do finálnej 

podoby predpisu:  

 za čl. 21 sa doplní čl. 22 označený ako Prechodné ustanovenie, ktorého obsahom bude, že  

upravené podmienky doktorandského štúdia týkajúce sa publikovania výstupu kategórie A, 

sa nevzťahujú na študentov doktorandského štúdia, ktorých štúdium začalo pred 31. 8. 2018, 

ostatné články poriadku sa prečíslujú; 

 v čl. 9 ods. 9 sa slová „po absolvovaní prvého opravného termínu..“ nahrádzajú slovami „po 

zápise hodnotenia prvého opravného termínu...“; 

 v čl. 6 ods. 4 sa slovo „overeného“ nahrádza slovom „osvedčeného“. 

 

Následne AS TU prešiel k prerokúvaniu jednotlivých pozmeňujúcich návrhov. Doc. 

Novotná navrhla vypustiť v čl. 9 ods. 3 Študijného poriadku TU druhú a tretiu vetu 

s odôvodnením, že by sa danou úpravou znížila administratívna náročnosť vyučujúcich. AS TU 

pristúpil k hlasovaniu a prijal uznesenie:  

 

Uznesenie AS TU 5R-11/03052018 
AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh „vypustiť v čl. 9 ods. 3 Študijného poriadku TU druhú 

a tretiu vetu“.  
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Hlasovanie:   

Prítomní:     26     

za:         19               

proti:            4       

zdržal sa:      3 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 
 

Dr. Varga podal návrh na vypustenie ods. 14 a 15 v čl. 8 z dôvodu, že uvedené odseky 

vecne nepatria do študijného poriadku a majú byť riešené pokynom rektora, prípadne dekanov 

fakúlt alebo zmenou organizačného poriadku. V diskusii uviedol, že s obsahovou stránkou 

týchto odsekov súhlasí, ale nesúhlasí s ich zaradením do tohto typu predpisu. AS TU následne 

prijal hlasovaním nasledovné uznesenia:  

 

Uznesenie AS TU 5R-12/03052018 
AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh „vypustiť v čl. 8 Študijného poriadku TU odsek 14“.  

  

Hlasovanie:   

Prítomní:     26     

za:         18               

proti:            2       

zdržal sa:      6 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

Uznesenie AS TU 5R-13/03052018 
AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh „vypustiť v čl. 8 Študijného poriadku TU odsek 15“.  

  

Hlasovanie:   

Prítomní:     26     

za:         16               

proti:            2       

zdržal sa:      8 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

 

Doc. Botek navrhol v čl. 9 ods. 5  zmeniť dobu potrebnú na zápis výsledku hodnotenia 

do informačného systému z troch pracovných na päť pracovných dní, čo by zohľadnilo  

pracovnú vyťaženosť vyučujúcich a ich častú účasť na vedeckých podujatiach. AS TU na 

základe toho prijalo hlasovaním uznesenie:  

 

Uznesenie AS TU 5R-14/03052018 
AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh „v čl. 9 ods. 5 Študijného poriadku TU slová „do troch 

pracovných dní“ nahradiť slovami „do piatich pracovných dní“.  

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     26     

za:         22               

proti:            4       

zdržal sa:      0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

 

Keďže ďalší pozmeňujúci návrh predložený nebol, AS TU prešiel k hlasovaniu 

o návrhu Študijného poriadku TU v zmysle pozmeňujúcich návrhov, ktoré už boli hlasovaním 

prijaté.  
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Uznesenie AS TU 5R-15/03052018 
AS TU schvaľuje Študijný poriadok Trnavskej univerzity v Trnave v znení prijatých 

pozmeňujúcich návrhov.   

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     26     

za:          23               

proti:            0       

zdržal sa:      3 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

 

Bod 8 – Rôzne 

 

  Predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva AS TU dňa 3. mája 2018, 

ktoré sa zaoberalo prípravou programu 5. riadneho zasadnutia AS TU. 

 

  Bc. Šottník v rámci posledného bodu rokovania informoval, že od posledného 

zasadnutia Študentskej rady vysokých škôl, o ktorom informoval na predchádzajúcom 

zasadnutí AS TU, sa ďalšie zasadnutie nekonalo. Informoval však o priebehu a výsledku 

podujatia Konvent akademických senátov 2018, ktoré organizovala ŠRVŠ v dňoch 22. - 23. 

apríla 2018 v Bratislave, a na ktorom sa zúčastnil spolu s ďalšími členmi študentskej časti AS 

TU.  

V rámci ďalšieho bodu rokovania predsedníčka AS TU oboznámila členov AS TU 

s požiadavkou Mgr. Kohúta o zvolenie jedného zástupcu študentskej časti AS TU za člena 

Komisie pre ubytovanie študentov vzhľadom na to, že ako doterajší člen komisie plánuje 

ukončiť pôsobenie v danej komisii vzhľadom na študentskú vyťaženosť súvisiacu s blížiacim 

sa ukončením doktorandského štúdia.  

V otvorenej diskusii k tomuto bodu programu vyzvala predsedníčka AS TU zástupcov 

študentskej časti AS TU, aby predložili návrhy na kandidáta. Bc. Šottník navrhol za kandidátku 

na člena komisie Bc. Podmaníkovú z PdF TU, ktorá s kandidatúrou vyjadrila súhlas. Ďalšie 

návrhy neboli predložené, a preto študentská časť AS TU pristúpila k hlasovaniu a prijala 

uznesenie: 
 

Uznesenie AS TU 5R-16/03052018 
AS TU schvaľuje za zástupcu študentskej časti AS TU v Komisii pre ubytovanie študentov TU 

v Trnave Bc. Romanu Podmaníkovú. 
 

Hlasovanie:   

Prítomní:            9 

za:  8           

proti:   0      

zdržal sa:            1  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 
 

Predsedníčka AS TU ďalej prítomných informovala o nasledovných záležitostiach: 

 o potrebe novelizovať rokovací poriadok AS TU, ktorý sa bude AS TU zaoberať 

v druhej polovici roka; 

 o potrebe organizácie doplňujúcich volieb do AS TU na jednotlivých fakultách 

vzhľadom na skončenie členstva viacerých členov AS TU zo študentskej časti z dôvodu 

ukončenia štúdia na univerzite; 

 o bezodkladnej povinnosti členov študentskej časti AS TU informovať o dátume 

skončenia štúdia na univerzite, ktorý je zároveň dátumom skončenia mandátu člena AS 

TU; 
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Mgr. Hlobíková v rámci otvorenej diskusie upozornila na podozrenie, že univerzita so 

zamestnankyňami študentskej jedálne rozväzuje pracovný pomer počas letných prázdnin, čo by 

znamenalo možné porušovanie Zákonníka práce, ktorý zakazuje opakované uzatváranie 

pracovných zmlúv na určitý čas. Vyzvala preto vedenie univerzity, aby sa k problému vyjadrilo. 

Rektor univerzity uviedol, že o takejto záležitosti nemá žiadnu vedomosť, avšak ubezpečil 

prítomných, že sa bude týmto podnetom riadne zaoberať.   

 

Keďže nik z prítomných nemal žiadne ďalšie námety do diskusie, predsedníčka AS TU 

diskusiu uzavrela a s poďakovaním za účasť na 4. riadnom zasadnutí AS TU zasadnutie 

ukončila.  

 

V Trnave, 28. marca 2017 

 

 

 

Schválil:                        Mgr. Katarína Karabová, PhD., predsedníčka AS TU  

  

                                                                   

  

Overili:                          PhDr. Peter Rusnák, PhD., člen AS TU  

  

  

 

     JUDr. Dominika Kučerová, členka AS TU   

  

 

 

Spracovala:                    Ing. Lívia Jánošková, tajomníčka AS TU  
 


